
PhDr. Jakub Konečný, Ph.D. 

Do školské rady kandiduji jako zákonný zástupce žáka, který v letošním školním roce nastoupil do 

první třídy. Jsem absolventem Pedagogické fakulty Univerzity Hradec Králové, doktorské studium jsem 

absolvoval v oboru Pedagogika na Pedagogické fakultě Karlovy Univerzity. Učím na příbramském 

gymnáziu a současně vzdělávám budoucí učitele na Pedagogické fakultě UK. Činnost školské rady mi 

není cizí, byl jsem jejím členem za plnoleté studenty již během studia na gymnáziu a následně také 

jsem zastával tuto funkci jako zástupce pedagogických pracovníků na Gymnáziu pod Svatou Horou. 

Díky znalosti středoškolského a vysokoškolského prostředí mohu přispět pohledem z úrovní, k nimž 

žáci naší základní školy směřují. Díky své profesi vidím, jak důležitá je komunikace mezi všemi 

účastníky vzdělávání a nakolik zásadní je vztah rodiny a školy. 

Jsem připraven pomáhat škole naplňovat její vizi vedoucí k poskytování toho nejcennějšího, co 

můžeme našim dětem nabídnout – kvalitního vzdělání v moderním, podnětném a respektujícím 

prostředí. Budu se zasazovat o to, aby komunikace školy s dětmi a jejich rodiči byla co nejefektivnější 

a aby škola dokázala prezentovat úspěchy svých žáků i učitelů navenek. 

Děkuji vám za důvěru. 

  



JUDr. Monika Zelenková 

 

Jmenuji se Monika Zelenková a jsem maminkou dvou žákyň této školy.  Jsem přesvědčená, že pro 

prosperitu naší školy je klíčová právě aktivní a angažovaná účast rodičů ve školním životě. Díky mým 

zkušenostem v oblasti práva bych se ráda zasadila nejen o dodržování práv a povinností v souladu 

s platnou legislativou, ale také o řádné hospodaření této školy a její rozvoj. V letech 2021 až 2024 

jsem byla členem školské rady na této škole, a tedy jsem plně seznámena s dlouhodobým vývojem, 

aktuální problematikou i jejím současným stavem. Jsem připravena naslouchat a komunikovat 

s ostatními rodiči, abychom se mohli společně podílet na předcházení případných problémů či jejich 

následném řešení. 

Děkuji za Váš čas a důvěru, kterou mi dáváte svým hlasem. Společně můžeme přispět ke zlepšení naší 

školy a poskytnout našim dětem nejlepší možné vzdělání a bezpečné prostředí pro jejich růst a rozvoj. 

  



PhDr. Lenka Rozboudová, Ph.D. 

 

 

 

Vážení rodiče, 

dovoluji si vás požádat o podporu ve volbě do Školské rady.  V oblasti vzdělávání se pohybuji 

celý svůj profesní život. V současné době vyučuji na Pedagogické fakultě Univerzity Karlovy, 

kde, mimo jiné, zajišťuji pedagogickou praxi studentů, pravidelně proto navštěvuji mnoho 

škol, v nichž vidím řadu příkladů dobré praxe v nejrůznějších oblastech, které bych ráda 

pomohla prosadit i v naší škole. Dlouhodobě spolupracuji s Ministerstvem školství a 

Národním pedagogickým institutem při tvorbě kurikulárních a dalších podpůrných školských 

dokumentů, ráda bych proto přispěla i k úpravám našeho Školního vzdělávacího programu, 

který bude reflektovat nejen současné trendy a požadavky pro vzdělávání v 21. století, ale 

zejména také potřeby žáků. Velmi dobře znám i prostředí příbramských škol, vyučovala jsem 

na obou příbramských gymnáziích a téměř 10 let jsem vedla příbramské pracoviště Vysoké 

školy evropských a regionálních studií.  

Kvalitní vzdělávání na základní škole považuji za zcela zásadní pro úspěšný život každého 

člověka i pro progresivní vývoj celé naší společnosti. Je však třeba respektovat žáka a 

nabídnout mu podnětné a bezpečné prostředí, které ho bude motivovat k aktivnímu učení a 

seberozvoji. Budu podporovat všechny kroky, které k vytváření takového prostředí povedou. 

Uvědomuji si také, jak důležitá je komunikace a spolupráce školy s rodiči i širokou veřejností, 

budu proto prosazovat zefektivnění komunikace školy navenek.  Mým hlavním cílem je, aby 

spolupráce mezi rodinou a školou fungovala co možná nejlépe ku spokojenosti všech 

zúčastněných a zejména pak samotných žáků, kteří by chodili do školy rádi a se zájmem.  

Za případnou podporu Vám předem děkuji. 



PhDr. Mgr. Klára Vondrušková, DiS. 

Speciální pedagožka (43 let) 

______________________________________ 

V Příbrami žiji od svého narození. Vystudovala jsem UHK obor Sociální práce a UJAK obor Andragogika 

a řízení lidských zdrojů. Jsem matkou dvou žáků ZŠJS (11 let a 14 let). Více jak 20 let jsem pracovala 

jako sociální pracovnice v oblasti sociální prevence a kurately, vč. sociálně právní ochrany dětí. 

Aktuálně pracuji jako speciální pedagožka v penitencialní oblasti.  

Díky vaší dlouholeté důvěře působím ve ŠR ZŠJS jako zástupce rodičů již od roku 2016, v tomto 

volebním období jsem byla zvolena její předsedkyní.  

Aktivně se zajímám o komplexní chod školy a chystané projekty, kvalitu současných vzdělávacích 

programů, sleduji novodobé trendy a příklady dobré praxe v oblasti školství. Dlouhodobě se snažím o 

vzájemné propojení a úzkou komunikaci mezi školou, rodiči a žáky.  

Chtěla bych se zasadit o dlouhodobé udržení si kvalitních vyučujících, celkové kvality vyučování a její 

systematické zvyšování. Stejně tak o bezpečné a důvěryhodné školní prostředí. Věřím, že právě 

kvalitní vzdělání a zdravá motivace dětí je klíčem k jejich životnímu úspěchu. V tomto je kvalitní škola 

důležitým pilířem. Dále vnímám, že neméně důležitá je role ZŠJS v komunitě a širším kontextu našeho 

města, aby se naše škola stala něčím víc, než jen vzdělávacím zařízením pro naše děti. 

 


